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Interpellation från Nackalistan  

Hur har avtal och överenskommelser angående Ryssbergen och 
naturreservatet varit formulerat? 

Uppgifter som har kommit under senare tid indikerar att det kan bli svårigheter för 
kommunen att instifta ett naturreservat i Ryssbergen inom den resterande naturmiljö 
utöver kommande bebyggelse. Det synes märkligt eftersom kommunikationen från 
ansvariga politiker har varit att hela detta område ska inrättas som ett naturreservat. 
Nackalistans undrar mot bakgrund av att våra frågor i Kommunstyrelsen har bollats 
mellan nämnder följande:   

- Vad händer med naturreservatet Ryssbergen och detaljplanen Ryssbergen? 
 

- Fanns det någon överenskommelse eller avtal med den gamla markägaren 
(KF fastigheter) med klausul att instifta naturreservat i Ryssbergen? 
 

- Har den överenskommelsen eller avtalet brutits genom ny försäljning? 
 

- Finns det hinder för att instifta naturreservat Ryssbergen och ersätta 
markägare enligt lagenlig intrångsersättning och hur stor kostnad kan det 
gälla? 
 

- Vad händer med Ryssbergen om det inte blir ett naturreservat? 
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